

Prinsip Pertama Kristus

Apakah Prinsip Pertama?



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentari" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal. Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kami: vinay_coc@rediffmail.com

Laman web: www.thebibleway.net/IBKIMalay.html

1. Taubat Dari Perbuatan Mati

(Kerja yang membawa kepada Kematian Abadi)

Perkara pertama dalam senarai prinsip pertama ini ialah pertaubatan.

- Khotbah pertama Yohanes Pembaptis yang direkodkan ialah "Matius 3:2 "Bertobatlah, sebab Kerajaan Sorga sudah dekat."
- Khotbah Yesus yang pertama direkodkan ialah Matius 4:17 "Bertobatlah, kerana Kerajaan Sorga sudah dekat."
- Setelah Yohanes ditangkap, Yesus pergi ke Galilea, memberitakan Injil Tuhan, dan berkata, "Waktunya sudah genap, dan Kerajaan Allah sudah dekat; bertobatlah dan percayalah kepada Injil" (Markus 1:14, 15).
- Apabila Yesus mengutus 12 rasul, 2 demi 2 untuk berkhotbah di kota-kota, mereka pergi dan memberitakan bahawa {manusia} harus bertobat (Markus 6:12).
- Ketika orang-orang Farisi dan ahli-ahli Taurat mereka bersungut-sungut kepada murid-murid-Nya yang sedang makan dan minum bersama-sama pemungut cukai dan orang berdosa, Yesus menjawab mereka, "Bukan orang sehat yang memerlukan tabib, melainkan orang sakit." datang bukan untuk memanggil orang benar, melainkan orang berdosa supaya bertobat" (Lukas 5:30-32).
- Setelah Yesus bangkit dari antara orang mati dan memberikan arahan terakhirnya kepada para rasul, Dia memberitahu mereka, "Demikianlah ada tertulis, bahwa Kristus akan menderita dan bangkit dari antara orang mati pada hari ketiga,

dan bahwa pertobatan untuk pengampunan dosa akan diberitakan. dalam nama-Nya kepada semua bangsa, mulai dari Yerusalem” (Lukas 24:46-47).

- Pada hari Pentakosta, 50 hari selepas kematian Kristus di kayu salib, Petrus mengkhhotbahkan apa yang disebut oleh beberapa orang sebagai khutbah Injil pertama dan apabila orang ramai terluka hati mereka berseru, "Apa yang akan kami lakukan?", Petrus menjawab, "Bertobatlah dan hendaklah kamu masing-masing dibaptis dalam nama Yesus Kristus untuk pengampunan dosamu. Dan kamu akan menerima karunia Roh Kudus."
- Di Athena, Paulus berkhotbah, "Sekarang Tuhan menyatakan kepada manusia bahawa semua orang di mana-mana harus bertaubat" (Kisah 17:30).
- Paulus memberitahu Raja Agripa bahawa dia "terus menyatakan" kepada semua orang yang dia temui "bahawa mereka harus bertaubat dan berbalik kepada Tuhan, melakukan perbuatan yang sesuai dengan pertobatan" (Kisah Para Rasul 26:20).

Seseorang tidak boleh menganggap pelik bahawa pertobatan daripada perbuatan yang membawa kepada kematian adalah yang pertama dalam senarai prinsip pertama Kristus.

Taubat, apa itu, apa maksudnya?

Pertobatan melibatkan mengubah perasaan seseorang daripada perkara duniawi kepada perkara syurgawi. Ia melibatkan berpaling kepada Tuhan yang hidup daripada tuhan diri. Ia memandang kepada Kristus dan bukannya melihat kepada yang lain. Taubat adalah sikap yang benar terhadap Tuhan. Ia adalah kembali kepada Allah. Taubat adalah tindakan mengubah fikiran, kehendak, dan arah seseorang.

Seorang lelaki mempunyai dua anak lelaki, Yesus memberitahu kami, dan dia berkata kepada seorang, "Pergilah bekerja hari ini di kebun anggur saya." Dia menjawab, "Saya tidak akan." Tetapi selepas itu, dia bertaubat dan pergi (Matius 21:28-29). Apa sahaja yang dilakukan oleh pemuda ini, Yesus berkata dia bertaubat. Yesus menyebut perbuatannya sebagai pertobatan. Lelaki muda itu merenung perkara itu, sampai pada kesimpulan bahawa dia salah, dan menyedari bahawa dia telah berdosa terhadap bapanya. Lelaki muda itu bermuka-muka, membuat keputusan, dan kemudian bertindak mengikut keputusannya untuk melakukan kehendak bapanya dan bukannya kehendaknya sendiri.

Pertaubatan adalah jauh lebih daripada perasaan menyesal atau menyesal, walaupun emosi sedemikian pastinya akan hadir. Ia juga jauh lebih daripada sekadar pengakuan dosa-dosa masa lampau tertentu, walaupun, sekali lagi, hal itu kemungkinan besar akan terlibat sebagai ungkapan pertobatan yang tulen. Dari perspektif alkitabiah, pertaubatan tidak kurang daripada satu transformasi kehidupan yang lengkap; membalikkan arah dari hidup berdosa dan mementingkan diri ke arah khidmat korban kepada Tuhan dan Bapa seseorang.

Berikut adalah beberapa perkataan selari untuk bertaubat:

BERTUKAR "Aku berkata kepadamu, sesungguhnya jika kamu tidak bertobat dan menjadi seperti kanak-kanak, kamu tidak akan masuk ke dalam Kerajaan Sorga (Matius 18:3).

JADIKAN YESUS TUHAN ANDA "Jika kamu mengaku dengan mulutmu Yesus {sebagai} Tuhan, dan percaya dalam hatimu bahawa Allah telah membangkitkan Dia dari antara orang mati, kamu akan diselamatkan. (Roma 10:9).

MENJADI MURID "Karena itu pergilah, jadikanlah semua bangsa murid-Ku dan baptislah mereka dalam nama Bapa dan Anak dan Roh Kudus" (Matius 28:19).

MATI UNTUK DOSA "Kalau begitu, apakah yang akan kita katakan? Bolehkah kita terus berbuat dosa supaya kasih karunia bertambah? Sama sekali tidak! Kita mati kepada dosa; bagaimana kita dapat hidup di dalamnya lagi" (Roma 6:1-2)?

Pertobatan diperlukan untuk keselamatan. Jika anda tidak bertaubat daripada dosa anda, anda akan tersesat! "Jika kamu tidak bertobat, kamu juga akan binasa" (Lukas 13:3).

Pernahkah anda mengenali seseorang yang telah dibaptiskan tetapi kemudian tidak hidup untuk Yesus? Tidak terlibat dalam gereja? Tidak membaca dan mempelajari Bible? Tidak mengikuti Yesus? Tidakkah mencari dahulu kerajaan Tuhan? Mungkin kerana mereka tidak pernah bertaubat. Kita tidak boleh membaptis seseorang yang tidak bertaubat

dari perbuatan mereka yang membawa kepada kematian. Dibaptis tanpa bertaubat adalah seperti seorang lelaki yang memberitahu tunangnya "Saya mahu berkahwin dengan awak tetapi saya tidak akan berjanji untuk mencintai kehormatan, menghargai atau setia. Pertobatan harus datang sebelum pembaptisan.

Saya bertanya kepada rakan "Adakah anda seorang Kristian?" dan mendapat jawapan yang pelik "Saya telah dibaptiskan. Saya tidak pergi ke gereja, saya berhenti membaca Alkitab. Saya berdoa sekali-sekala. Saya tidak pernah ditangkap. Adakah saya seorang Kristian?" Itu membuatkan saya tertanya-tanya bagaimana mungkin sesetengah orang berfikir tentang menjadi seorang Kristian. Saya bimbang bahawa sesetengah orang mungkin mempunyai idea cetek sebenar tentang apa yang dimaksudkan sebagai seorang Kristian.

Saya tahu bahawa hanya kerana seseorang itu seorang Kristian, itu tidak bermakna mereka sempurna atau kebal terhadap godaan. Tetapi pastinya kita perlu memahami lebih baik daripada ini. Kita terlalu mengharapkan jika kita mengharapkan anjing terbang dan burung menyalak, ikan mendengkur dan kucing hidup di bawah air. Kenapa? Kerana burung terbang, anjing menyalak, ikan berenang dan kucing mendengkur. Itulah yang mereka lakukan. Itulah yang datang secara semula jadi. Itu sifat mereka. Kita mengharapkan terlalu banyak jika kita mengharapkan orang yang tidak bertobat untuk berkelakuan seperti orang Kristian. Tapi tunggu sekejap. Bukankah kita semua orang Kristian? Saya telah dibaptiskan, saya datang ke gereja dengan kerap. Saya menyanyikan pujian dan berdoa kepada Tuhan setiap hari. Saya juga membaca Alkitab. Nama saya ada dalam direktori gereja. Jangan beritahu saya saya bukan Kristian. Inilah masalah dengan jawapan rakan saya – ia adalah senarai perkara yang dia lakukan atau tidak lakukan.

Apa itu Kristian, sebenarnya?

Ia adalah orang yang telah menjadikan Yesus Tuhannya!

Kita tahu Kisah 2:38 tetapi bagaimana dengan Kisah 3:19? "Oleh itu bertaubatlah dan bertobatlah, supaya dosamu dihapuskan," Kita mesti bertobat untuk diselamatkan. Kita perlu mengubah cara kita kadang-kadang berfikir tentang pembaptisan. Kita perlu lebih menekankannya. Jangan sekali-kali menjadikan ia sebagai seorang perbuatan mekanikal, upacara atau ritual di mana kita melalui gerakan tertentu dan setelah melakukan gerakan tertentu yang kita fikir kita kini adalah orang Kristian. Kita mesti ditukar. Ia adalah pengalaman kematian kepada kehidupan. Menjadi seorang Kristian bermakna ditukar, menjadi murid atau pengikut Yesus, seseorang yang telah memutuskan untuk menjadikan Kristus sebagai hidup dan alasan untuk hidup, Tuhannya, seseorang yang telah mati kepada dosa untuk hidup untuk Tuhan. Ia bukan hanya seseorang yang kerana takut mati dan pergi ke neraka telah mengambil polisi insurans dan cuba melindungi semua asas supaya dia selamat.

Kisah 2:38Apabila 3000 lelaki dan wanita yang "terluka hati mereka" oleh pengajaran rasul Petrus pada hari Pentakosta bertanya apa yang diharapkan daripada mereka sebagai tindak balas kepada mesej yang telah mereka dengar dan percaya, Petrus menjawab. "*Bertobatlah, dan hendaklah kamu masing-masing dibaptis dalam nama Yesus Kristus untuk pengampunan dosa, maka kamu akan menerima karunia Roh Kudus.*"

Kita harus berhati-hati untuk tidak berfikir bahawa jika kita hanya boleh membaptiskan mereka, maka bukan sahaja dosa mereka, tetapi juga dosa mereka, semuanya akan dijaga dengan cara mistik pada saat mereka bangkit dari "kubur yang berair." Lagipun, apabila kita mendengar frasa "patuhi injil," tidakkah kita biasanya memahami bahawa bermaksud "dibaptiskan"? Beberapa orang nampaknya percaya bahawa air akan mengubah orang berdosa ini supaya mereka tiba-tiba mula hidup untuk Kristus selepas itu. Seolah-olah kita menganggap hati yang berubah dan kehidupan adalah fenomena selepas tenggelam.

Jika pembaptisan tidak didahului dengan iman yang mendalam dan pertobatan yang tulus, kita akan melakukan orang yang kita libatkan dengan keburukan yang besar. Sebelum kita membawa jiwa yang mencari ke tempat pembaptisan, kita harus terlebih dahulu memastikan kita benar-benar telah membawa mereka untuk menerima Yesus Kristus sebagai Tuhan. **Taubat yang sebenar-benar** bukan sekadar perubahan pemikiran atau perasaan. Ia adalah perubahan ikhlas

dari kehendak yang menghasilkan perubahan hidup. Ia adalah keputusan muktamad untuk mengikuti dan mematuhi Yesus dalam segala sesuatu.

Bertaubat adalah seperti menandatangani cek kosong yang diberikan kepada Yesus Kristus Tuhan. Dia akan mengisi apa sahaja nilai bila-bila masa Dia mahu. Adakah anda akan melakukan apa sahaja yang Yesus suruh anda lakukan? Sikap orang yang bertaubat adalah sama dengan sikap murid:

- “Bukan kehendak saya tetapi kehendak-Mu yang jadi.”
- "Berbicaralah Tuhan, hamba-Mu mendengar."
- "Ini saya hantar saya."
- “Saya disalibkan bersama Kristus. Bukan saya lagi yang hidup tetapi Yesus yang hidup di dalam saya.”

Soalan

1. Taubat adalah
 - A. ___ Rasa menyesal, menyesal dan menyesal
 - B. ___ Perubahan kasih sayang seseorang
 - C. ___ Perbuatan mengubah fikiran, kehendak dan hala tuju seseorang
2. Pertobatan sejati adalah keputusan muktamad untuk mematuhi dan mengikut Yesus dalam segala-galanya- satu komitmen penuh.
T. ___ F. ___
3. Pertobatan adalah tindakan yang diperlukan untuk keselamatan seseorang
T. ___ F. ___
4. Untuk menjadi seorang Kristian yang manakah antara pernyataan berikut adalah benar?
 - A. ___ Bukan kehendak saya tetapi kehendak Tuhan
 - B. ___ Bercakap Tuhan Saya mendengar
 - C. ___ Ini saya hantar saya
 - D. ___ Saya disalibkan bersama Kristus dan Dia tinggal di dalam saya
 - E. ___ Semua di atas
 - F. ___ A, B dan C
5. Apabila Petrus berkata "bertaubat dan dibaptiskan untuk pengampunan dosa" dia menjelaskannya dengan juga menyatakan "kerana kamu telah diselamatkan oleh imanmu."
T. ___ F. ___

2. KEPERCAYAAN KEPADA ALLAH

Hakikat asas besar agama Kristian ialah kematian Kristus untuk dosa-dosa kita. Demikianlah Paulus merumuskan Injil:

“Sekarang aku memberitahukan kepadamu, saudara-saudara, Injil yang telah aku beritakan kepadamu, yang juga kamu terima, yang di dalamnya kamu juga berdiri, yang olehnya kamu juga diselamatkan, jika kamu berpegang teguh pada firman yang telah aku beritakan kepadamu, kecuali jika kamu percaya dengan sia-sia. Sebab aku telah menyampaikan kepadamu sebagai yang pertama, apa yang telah aku terima juga, yaitu bahwa Kristus telah mati untuk dosa-dosa kita, sesuai dengan Kitab Suci, dan bahwa Ia telah dikuburkan, dan bahwa Ia telah dibangkitkan pada hari yang ketiga, sesuai dengan Kitab Suci” (1 Korintus 15: 1-4).

Inilah Injil, berita baik. Ini harus diterima sebagai benar, pertama sekali, dan kemudian semua doktrin lain mesti ditafsirkan berdasarkan fakta asas ini jika ia mahu difahami.

Kristus mati untuk dosa kita. Itulah yang dikatakan oleh kitab suci. Di manakah kitab suci mengatakan ini? Yesaya 53:5-6. "Dia tertikam oleh kerana pelanggaran kita, Dia diremukkan oleh kerana kejahatan kita; hukuman untuk kesejahteraan kita jatuh ke atas-Nya, dan dengan sebatan-Nya kita menjadi sembuh."

Yesus mempersembahkan diri-Nya sebagai korban bagi dosa-dosa kita. Dia mati di tempat kita. Hukuman yang patut kita terima kerana dosa kita, Dia terima. Itulah Injil dan kebenaran utama Alkitab. Ia dipanggil pendamaian (sesetengah terjemahan menggunakan pendamaian). Keselamatan kita bergantung padanya. Apabila kita mula berfikir tentang cara untuk diselamatkan, kita mungkin membaca dan mengetahui dari ingatan setiap petikan dalam Alkitab yang bercakap tentang kewajipan orang berdosa untuk menjadi seorang Kristian atau langkah-langkah kepada keselamatan dan masih salah faham agama Kristian. Kita juga boleh mengkhотbahkan doktrin yang membatalkan rahmat Tuhan.

Di tengah-tengah keselamatan adalah pengorbanan dan ia mesti begitu. Baca Roma 6:23 yang mengatakan "upah dosa ialah maut." Dan fikirkan tentang keselamatan di mana tidak ada pengorbanan dalam bentuk apa pun telah dibuat untuk dosa manusia. Kita tahu itu mustahil, tetapi anggaplah seseorang cuba diselamatkan. Bagaimana dia akan cuba? Jika tidak ada pengorbanan untuknya, dia terpaksa bergantung pada dirinya sendiri. Dia mesti menggembirakan Tuhan dalam segala hal atau melakukan penebusan untuk dosanya sendiri. Sama ada mustahil secara manusiawi untuk menjadi sempurna atau tidak, kebenarannya ialah "semua orang telah berdosa dan telah kehilangan kemuliaan Tuhan. Kita semua telah gagal untuk melakukannya sendiri. Upah dosa ialah maut. Adalah mustahil bagi manusia untuk membayar dosanya sendiri. Selain daripada korban untuk dosa, manusia hilang harapan. Jika anda cuba diselamatkan tanpa pengorbanan untuk dosa-dosa anda, ia mestilah berdasarkan prinsip mementingkan diri sendiri atau perbuatan. Anda harus layak mendapat keselamatan.

"Sekarang bagi orang yang bekerja, upahnya tidak diperhitungkan sebagai pemberian, tetapi sebagai upahnya" (Roma 4:4). Apabila manusia mencari keselamatan selain daripada pengorbanan untuk dosa, dia mesti mencarinya berdasarkan prinsip kerjanya sendiri dan itu adalah sebab yang tiada harapan.

Korban binatang untuk dosa diperintahkan dan dipersembahkan di bawah Hukum Musa. Allah memerintahkan mereka dan menjanjikan keampunan tetapi semua itu bukanlah kenyataan. Ia hanyalah bayangan sementara, pengajaran atau ilustrasi untuk mengajar orang ramai prinsip bahawa keselamatan daripada dosa orang yang bersalah menuntut pengorbanan seseorang yang tidak bersalah. Haiwan yang tidak bersalah itu dibunuh supaya orang yang bersalah dapat hidup. Penulis surat Ibrani menulis: "Sebab tidak mungkin darah lembu jantan dan kambing jantan menghapuskan dosa" (10:4). Penulis bermaksud, tentu saja, bahawa tidak ada korban haiwan yang dapat menghapuskan dosa.

Kristus adalah satu-satunya korban yang berkesan untuk dosa. Darah Kristus adalah layak. Ia boleh menghapuskan dosa dan ia sahaja boleh menghapuskan dosa. Darah Kristus adalah satu-satunya perkara yang Tuhan kenali sebagai mampu menebus, membayar, menghapuskan dosa manusia. Tiada apa-apa lagi yang dianggap sebagai harga pembelian penebusan manusia. "... kerana mengetahui bahawa kamu tidak ditebus dengan barang yang fana, seperti perak atau emas dari cara hidupmu yang sia-sia, yang kamu warisi dari nenek moyangmu, tetapi dengan darah yang mahal, seperti darah anak domba yang tak bernoda dan tak bernoda, yaitu darah Kristus" (1 Petrus 1). :18- 19).

Bukan emas, bukan perak, bukan darah binatang, atau apa-apa lagi yang boleh dibayangkan yang mungkin dipersembahkan oleh manusia boleh menghapuskan dosa-dosa kita - tidak lain hanyalah darah Yesus."

Apakah yang boleh menghapuskan dosa saya? Tiada apa-apa selain darah Yesus;

Apa yang boleh membuat saya sihat semula? Tiada apa-apa selain darah Yesus.

Untuk pengampunan saya, ini saya lihat, Tiada apa-apa selain darah Yesus;

Untuk pembersihan saya ini permohonan saya, Tiada apa-apa selain darah Yesus.

Tiada yang dapat menebus dosa, Tiada apa-apa selain darah Yesus;

Tiada kebaikan yang telah saya lakukan, Tiada apa-apa selain darah Yesus.

Ini semua harapan dan kedamaian saya, Tiada lain selain darah Yesus;

Ini semua kebenaranku, Tiada lain selain darah Yesus.

Oh! berharga adalah aliran yang membuat saya putih seperti salji;

Tiada sumber lain yang saya tahu, melainkan darah Yesus.

Kita perlu belajar, menghafal, memahami, percaya dan sentiasa mengingati kata-kata lagu ini, terutamanya apabila kita berfikir tentang prinsip pertama doktrin Kristus.

Jika kita dapat menyelamatkan diri kita sendiri, mengapa Yesus perlu mati? Jika saya datang ke hadapan Allah hanya dengan kebaikan dan perbuatan baik saya sendiri, bukankah itu menjadikan korban Kristus tidak diperlukan dan tidak berguna? Kita diselamatkan oleh iman kepada apa yang Yesus lakukan dan bukannya apa yang telah kita lakukan.

“Sebab oleh kasih karunia kamu diselamatkan oleh iman; dan itu bukan dari dirimu sendiri, itu adalah pemberian Tuhan; bukan hasil pekerjaan, supaya jangan ada orang yang memegahkan diri”(Efesus 2:8, 9).

“Apabila kemurahan Allah, Juruselamat kita, dan kasih-Nya kepada manusia, dinyatakan, Ia menyelamatkan kita, bukan berdasarkan perbuatan yang kita lakukan dalam kebenaran, tetapi menurut belas kasih-Nya, oleh pembasuhan kelahiran semula dan pembaharuan oleh Roh Kudus. , yang dicurahkan-Nya atas kita dengan berlimpah-limpah melalui Yesus Kristus, Juruselamat kita”(Titus 3:4-6).

Kami hanya percaya kepada darah Kristus dan itu sahaja. Kita tidak boleh bergantung hanya pada darah Yesus. Kita boleh mengharapkan belas kasihan daripada Tuhan hanya apabila kita meletakkan darah Anak Domba di antara kita dan Tuhan. Jadi apakah yang kita panggil pergantungan ini pada darah Kristus? Berfungsi? “Tuhan melarang” Alkitab menyebutnya iman. Ia mestilah iman. Mana-mana prinsip lain tidak sesuai dengan pengorbanan yang layak seperti darah Yesus. Ia adalah dengan rahmat melalui iman. Bergantung pada, dan percaya kepada darah Kristus harus diklasifikasikan sebagai iman. Hadiah bukanlah hadiah jika ia mesti dibayar.

“Sebab upah dosa ialah maut, tetapi karunia Allah ialah hidup yang kekal dalam Kristus Yesus, Tuhan kita”(Roma 6:23).

Apakah iman yang menyelamatkan dan apakah yang terkandung di dalamnya?

- Iman yang menyelamatkan bukan sekadar intelek; ia bukan sekadar menerima secara mental bahawa Tuhan itu wujud atau bahawa Yesus mati di kayu salib. Yakobus menulis bahawa syaitan pun percaya dan gemetar.
- Iman yang menyelamatkan adalah iman yang mengasihi Tuhan. Kita bukan sahaja harus percaya bahawa Tuhan ada, tetapi kita mesti mengasihi Dia. Iman yang bermanfaat ialah “iman yang bekerja melalui kasih” (Galatia 5:6). Maksudnya, persetujuan intelek selain cinta bukanlah iman yang tulen.
- Iman yang menyelamatkan adalah iman yang tekun mencari Tuhan "Dan tanpa iman tidak mungkin untuk menyenangkan {Dia,} kerana barangsiapa datang kepada Allah harus percaya bahwa Dia ada dan {bahawa} Dia memberi upah kepada orang yang sungguh-sungguh mencari Dia" (Ibrani 11:6).
- Iman yang tulen boleh diluahkan atau tidak, ia tetap iman. Jika Tuhan tidak memerlukan ungkapan iman, Dia akan memberkati manusia dengan iman sahaja. Tetapi jika ungkapan diperlukan, tiada berkat yang mengikuti sehingga ungkapan yang diperlukan diberikan. Sebagai bukti lihat contoh berikut.

Yohanes 9: Yesus menyembuhkan seorang lelaki yang dilahirkan buta. Dia meludah ke tanah, dan membuat tanah liat dari ludah itu, dan mengoleskan tanah itu ke matanya dan berkata kepadanya, "Pergilah, basuhlah di kolam Siloam." Maka pergilah ia dan membasuh diri, dan kembali dengan melihat."

Dalam Matius 9, dua orang buta mengikut Yesus, berseru, "Kasihailah kami, Anak Daud!" Ketika Dia masuk ke dalam rumah, orang-orang buta itu datang kepada-Nya, dan Yesus berkata kepada mereka, "Percayakah kamu, bahwa Aku dapat melakukan ini?" Mereka berkata kepada-Nya, "Ya, Tuhan." Kemudian Ia menjamah mata mereka dan berkata, "Hal itu akan dilakukan kepadamu menurut imanmu." Dan mata mereka terbuka.

Yesus tidak memerlukan tindakan seperti yang dituntut dari orang buta dalam Yohanes 9. Tiada pembasuhan, tiada ungkapan iman diperlukan, hanya iman kepada Kristus sebagai memiliki kuasa untuk menyembuhkan.

Dalam kedua-dua kes, orang buta menerima penglihatan berdasarkan prinsip iman kepada Kristus. Dalam satu kes kepercayaan dinyatakan melalui perbuatan yang terang-terangan, dalam kes yang lain tidak. Lagipun, iman yang Tuhan kehendaki. Dia mempunyai hak untuk menghendaki pernyataan iman dengan perbuatan yang terang-terangan tetapi iman tetap iman.

Dalam Markus 2 kita membaca tentang penyembuhan orang lumpuh di Kapernaum. "Maka datanglah mereka membawa seorang lumpuh kepada-Nya, digendong oleh empat orang. Kerana tidak dapat mendekati-Nya kerana orang ramai, mereka mengalihkan bumbung di atas-Nya; dan setelah mereka menggali lubang, mereka menurunkan palet tempat orang lumpuh itu berbaring. Dan Yesus melihat iman mereka berkata kepada orang lumpuh itu: "Hai anakku, dosamu telah diampuni."

Sekali lagi Yesus memberkati dengan syarat iman. Dia melihat iman mereka dan segera melakukan penyembuhan. Tetapi bagaimana Yesus dapat melihat iman mereka sedangkan iman adalah tindakan mental dan oleh itu tidak dapat dilihat? Dia melihat usaha mereka untuk mencapai Dia dan usaha ini menunjukkan iman mereka. Mereka adalah perbuatan iman. Bukannya mereka diperintahkan, tetapi perbuatan mereka membuktikan iman mereka.

Dua perkara yang perlu dipelajari daripada penawar ini. Pertama, iman adalah syarat untuk menyembuhkan, dan kedua, usaha mereka tidak membatalkan iman mereka. Usaha mereka untuk mencapai Yesus tidak mengubah iman mereka menjadi perbuatan sehingga mereka menuntut kemuliaan untuk penyembuhan itu. Iman yang dizahirkan masih kekal iman.

Tetapi satu lagi contoh: "Karena iman tembok-tembok Yerikho runtuh sesudah dikepung tujuh hari lamanya" (Ibrani 11:30). Perarakan, oleh itu, tidak boleh membahayakan dinding batu. Tetapi Tuhan memerintahkan mereka untuk berjalan di sekeliling tembok dan perarakan ini menunjukkan iman orang Israel kepada Tuhan. Maka Tuhan, dengan syarat iman mereka dinyatakan dengan berarak, merobohkan tembok itu.

Sekali lagi dua pengajaran dipelajari.

Pertama, iman yang dinyatakan tetap dipanggil iman. Ia tidak ditukar menjadi karya. "Dengan iman tembok itu runtuh."

Kedua, ungkapan iman tidak membatalkan iman. Penolakan Israel untuk berbaris mengelilingi Yerikho akan membuktikan kekurangan iman mereka, sama seperti perarakan mereka menunjukkan iman mereka.

Kami kini bersedia untuk bertanya - Apakah yang termasuk iman yang menyelamatkan? Adakah ia tidak diungkapkan atau diungkapkan? Jika diluahkan, adakah ia masih kekal iman? Atau adakah ia akan menjadi karya?

Tanpa pertobatan, orang berdosa tidak dapat diselamatkan tetapi keselamatan adalah melalui iman. Taubat, oleh itu, mesti dalam beberapa cara berkaitan dengan iman. Pertobatan mungkin ditakrifkan sebagai iman yang berpaling daripada kejahatan dan memutuskan untuk mengikut Yesus. Iman dan taubat tidak boleh dipisahkan. Sudah tentu, seseorang boleh mempunyai iman yang dingin, intelektual dan enggan bertaubat. Iman bukan hanya kepercayaan fakta, tetapi berpaling jiwa dari diri dan dosa kepada Tuhan dan kebenaran. Oleh itu ia termasuk taubat secara semula jadi.

Tetapi bagaimana dengan pembaptisan? Jika pembaptisan adalah syarat keselamatan yang diberikan dengan syarat iman kepada Kristus, ia juga mesti berkaitan dengan iman, dan sangat berkaitan sehingga maknanya tidak akan bertentangan dengan makna iman. Pembaptisan adalah iman yang dinyatakan melalui perbuatan. Iman dalam kematian, penguburan dan kebangkitan Yesus untuk dosa-dosa kita adalah iman yang menyelamatkan. Apakah kaitan pembaptisan dengan iman ini? Ia menggambarkannya, dan merangkuminya. Seseorang percaya bahawa Yesus telah dikebumikan. Penyerapan pembaptisan menggambarkan iman ini. Seseorang juga mesti percaya bahawa Yesus telah dibangkitkan daripada kematian. Penyelaman menggambarkan iman ini. Jadi pembaptisan telah dipilih oleh Tuhan untuk menjadi ungkapan iman untuk menggambarkannya. Dan selain daripada iman, baptisan tidak mempunyai makna. Di sinilah idea membaptis bayi, rosak.

Kitab suci menunjukkan bahwa pembaptisan harus dianggap sebagai ungkapan iman. Ambil contoh, Galatia 3:26, 27. "Karena kamu semua adalah anak-anak Tuhan melalui iman dalam Kristus Yesus. Sebab kamu semua yang telah dibaptis dalam Kristus telah mengenakan Kristus." Kita adalah anak-anak dengan iman, iman yang disertai dan digambarkan dengan pembaptisan. Apabila kita melihat seseorang dibaptis, kita tahu, jika dia ikhlas, dia percaya bahwa Yesus Kristus telah mati, dikuburkan dan dibangkitkan untuk keselamatannya. Kita tidak boleh yakin dengan iman seseorang kepada Kristus hanya dengan melihat mereka melakukan kerja kebajikan, contohnya. Kerja kebajikan adalah tindakan Kristian, tetapi ia tidak menggambarkan pengebumian dan kebangkitan.

Apabila kita bercakap tentang keselamatan kita tidak boleh memisahkan iman, pertaubatan, dan pembaptisan.

Kisah Para Rasul 11:18 "Jadi, Allah telah mengaruniakan juga kepada orang-orang bukan Yahudi pertobatan yang membawa kepada hidup."

Kisah 2:38 "Bertobatlah dan hendaklah kamu masing-masing dibaptis dalam nama Yesus Kristus untuk pengampunan dosamu."

Kisah Para Rasul 15:9 "Allah tidak membeda-bedakan antara orang Yahudi dan orang bukan Yahudi, karena Ia menyucikan hati mereka oleh iman."

- Adakah terdapat pendosa yang tidak bertaubat dengan hati yang bersih?
- Adakah orang berdosa yang diselamatkan tanpa diampuni dosanya?"
- Iman mengubah hati, pertobatan mengubah kehidupan, dan pembaptisan mengubah keadaan.

Keselamatan adalah melalui iman kepada Kristus dan iman itu tetap iman walaupun dinyatakan melalui pertobatan dan pembaptisan.

Bagaimanakah seseorang itu diselamatkan?

Bukan dengan kerja

Bukan dengan iman dan perbuatan

Tetapi dengan iman yang berfungsi

Dengan iman yang bertaubat

Dengan iman yang dibaptiskan

Dengan iman yang taat

Terdapat banyak lagi yang perlu dikatakan dan difahami tentang iman kepada Tuhan tetapi perkara-perkara ini adalah sebahagian daripada prinsip pertama ajaran Kristus.

Soalan

1. Berita Baik, Injil, ialah - Kristus mati untuk dosa-dosa kita, Dia dikuburkan dan Dia dibangkitkan pada hari ketiga.
T. ___ F. ___
2. Upah dosa ialah maut, sesuatu yang kita perolehi dari apa yang kita lakukan.
T. ___ F. ___
3. Korban penebusan Kristus, kematian-Nya melalui penyaliban adalah anugerah yang harus diterima dengan ketaatan.
T. ___ F. ___
4. Hadiah ialah sesuatu yang diperolehi dengan amal ketaatan.

T. ___ F. ___

5. Iman yang menyelamatkan ialah

- a. ___ Merupakan penerimaan mental
- b. ___ Tidak memerlukan tindakan dari pihak manusia
- c. ___ Diperolehi dengan ketaatan kerana cinta

3. PENGAJARAN PEMBAPTISAN

Mata pelajaran yang indah dan penting secara rohani!

Sungguh hebat perkara yang Tuhan ciptakan!

Betapa kita berusaha keras dan mengalami kesulitan besar untuk membaptis seseorang! Kadang-kadang kami keluar di ladang tebu yang gelap pada waktu malam, dikejutkan pada pukul 1:00 pagi untuk pergi ke pantai, dan berjalan di tengah-tengah berjemur di pantai yang sesak pada tengah hari hanya untuk membaptis seseorang.

Apa yang kami percaya tentang pembaptisan boleh menjadikannya sangat menyusahkan.

Adakah Tuhan meletakkan kepentingan dan kesegeraan pada pembaptisan seperti yang kita lakukan?

Sebenarnya, soalan yang lebih baik ialah - Adakah kita meletakkan kepentingan dan kesegeraan pada pembaptisan seperti yang dilakukan oleh Tuhan?

Apa yang tergesa-gesa? Kisah 22:16

"Dan sekarang mengapa anda berlengah-lengah? Bangunlah dan berilah dirimu dibaptis, dan hapuskanlah dosamu dengan berseru kepada nama-Nya."

Ini berlaku pada "jam malam yang sama". 3000 telah dibaptiskan pada hari yang sama mereka percaya dan bertaubat dan Roh Kudus menganggap itu cukup penting untuk mencatatkannya untuk kita.

Mengapakah Tuhan memilih ungkapan iman ini untuk menjadi keperluan untuk keselamatan?

- a. Untuk mengingatkan kita tentang kedalaman keinsafan kita, bahawa kita mati kepada dosa.
- b. Kita memerlukan permulaan yang baru, kelahiran baru dan pembaptisan mengingatkan kita bahawa kita telah dilahirkan semula.

Apakah berkat yang diterima seseorang apabila dia dibaptiskan seperti yang diajarkan oleh Kitab Suci?

Seseorang diselamatkan apabila dia dibaptis secara kitab suci. Terdapat beberapa aspek atau cara untuk menyatakan karunia keselamatan ini dalam Perjanjian Baru:

1. Keselamatan - Markus 16:15-16

"Dan Dia berkata kepada mereka, "Pergilah ke seluruh dunia dan beritakanlah Injil kepada semua makhluk. Dia yang telah percaya dan telah dibaptiskan akan diselamatkan; tetapi orang yang kafir akan dihukum."

2. Pengampunan dosa -Kisah 2:38

"Dan Petrus berkata kepada mereka, "Bertobatlah, dan hendaklah kamu masing-masing dibaptis dalam nama Yesus Kristus untuk pengampunan dosamu; dan kamu akan menerima karunia Roh Kudus."

3. Terima karunia Roh Kudus —Kisah 2:38 di atas

4. Dosa dibersihkan -Kisah 22:16

“Dan sekarang mengapa anda berlengah-lengah? Bangunlah dan berilah dirimu dibaptis, dan hapuskanlah dosamu dengan berseru kepada nama-Nya.”

5. Pembersihan – Efesus 5:25-27

“... Kristus juga mengasihi jemaat dan menyerahkan diri-Nya baginya, supaya Ia menguduskan dia, sesudah menyucikannya dengan membasuh air dengan firman, supaya Ia mempersembahkan kepada diri-Nya jemaat dalam segala kemuliaannya, tidak mempunyai noda atau noda. kedutan atau apa-apa perkara; tetapi supaya dia kudus dan tidak bercela.”

6. Penyucian -Efesus 5:26 di atas

7. Hati nurani yang baik -1 Petrus 3:21

“Dan selaras dengan itu, baptisan sekarang menyelamatkan kamu—bukan menghilangkan kotoran dari daging, tetapi memohon kepada Tuhan untuk hati nurani yang baik—melalui kebangkitan Yesus Kristus.”

8. Menanggalkan badan dosa -Kolose 2:11, 12

“Di dalam Dia kamu juga telah bersunat dengan sunat yang tidak dibuat oleh tangan, dalam pengasingan tubuh jasmani oleh sunat Kristus; telah dikuburkan bersama-sama dengan Dia dalam pembaptisan, di mana kamu juga telah dibangkitkan bersama-sama dengan Dia oleh iman dalam pekerjaan Allah, yang telah membangkitkan Dia dari antara orang mati.”

9. Dibangkitkan bersama Kristus - Kolose 2:12 di atas

10. Lahir semula -Yohanes 3:3-5

“Yesus menjawab dan berkata kepadanya, 'Aku berkata kepadamu, sesungguhnya jika seseorang tidak dilahirkan kembali, ia tidak dapat melihat Kerajaan Allah.' Nikodemus berkata kepada-Nya, 'Bagaimanakah seseorang boleh dilahirkan apabila dia sudah tua? Dia tidak boleh masuk untuk kedua kalinya ke dalam rahim ibunya dan dilahirkan, bukan?' Yesus menjawab, 'Aku berkata kepadamu, sesungguhnya jika seseorang tidak dilahirkan dari air dan Roh, dia tidak dapat masuk ke dalam Kerajaan Allah.'

11. Dibaptiskan ke dalam kematian Kristus- Roma 6:3-6

“Atau tidak tahukah kamu, bahwa kita semua yang telah dibaptis dalam Kristus Yesus telah dibaptis dalam kematian-Nya? Sebab itu kita telah dikuburkan bersama-sama dengan Dia melalui baptisan dalam kematian, supaya sama seperti Kristus telah dibangkitkan dari antara orang mati oleh kemuliaan Bapa, demikian juga kita dapat berjalan dalam hidup yang baru. Sebab jika kita telah dipersatukan dengan Dia dalam keserupaan dengan kematian-Nya, tentu kita juga akan menjadi serupa dengan kebangkitan-Nya, karena mengetahui hal ini, bahwa diri kita yang lama telah disalibkan bersama-sama dengan Dia, supaya tubuh dosa kita dihapuskan, supaya kita tidak lagi menjadi hamba dosa.”

12. Menjadi anak Tuhan -Galatia 3:26, 27

“Kerana kamu semua adalah anak-anak Allah melalui iman dalam Kristus Yesus. Sebab kamu semua yang telah dibaptis dalam Kristus telah mengenakan Kristus.”

13. Berpakailah dengan Kristus -Galatia 3:27 di atas

14. Masuklah ke dalam Kristus -Galatia 3:27 dan Roma 6:3 di atas

NOTA 1- Ungkapan "dalam Kristus" sangat penting! Apabila kita masuk ke dalam Kristus, kita kemudiannya ditemui “dalam Kristus” dan “dalam Kristus” semua berkat rohani diberikan kepada kita.

Efesus 1:3 — “Terpujilah Allah dan Bapa Tuhan kita Yesus Kristus, yang dalam Kristus telah mengaruniakan kepada kita segala berkat rohani di sorga.”

Roma 3:24 - "dibenarkan sebagai pemberian oleh kasih karunia-Nya oleh penebusan yang ada dalam Kristus Yesus."

Roma 6:11— “Demikian juga anggaplah kamu telah mati terhadap dosa, tetapi hidup bagi Allah dalam Kristus Yesus.”

Roma 6:23 - “Sebab upah dosa ialah maut, tetapi karunia Allah ialah hidup yang kekal dalam Kristus Yesus, Tuhan kita.”

Roma 8:1 - "Sekarang tidak ada penghukuman bagi mereka yang ada dalam Kristus Yesus."

Roma 12:5 - “Demikian juga kita, yang banyak, adalah satu tubuh di dalam Kristus, dan masing-masing adalah anggota yang seorang terhadap yang lain.”

2 Korintus 5:17 — “...Oleh itu, jika seseorang ada di dalam Kristus, ia adalah ciptaan baru; perkara-perkara lama telah berlalu; lihatlah, perkara-perkara baru telah datang.”

2 Korintus 5:21 — “Dia yang tidak mengenal dosa telah dibuat-Nya menjadi dosa karena kita, supaya di dalam Dia kita dibenarkan oleh Allah.”

Galatia 3:28 — “Tidak ada orang Yahudi atau orang Yunani, tidak ada hamba atau orang merdeka, tidak ada lelaki atau perempuan; kerana kamu semua adalah satu di dalam Kristus Yesus.”

Efesus 1:7 - “Di dalam Dia kita beroleh penebusan oleh darah-Nya, yaitu pengampunan atas pelanggaran kita, menurut kekayaan kasih karunia-Nya.”

Efesus 1:11 - “Di dalam Dia kita juga telah memperoleh warisan”

Efesus 2:6 - "...dan telah membangkitkan kita bersama-sama dengan Dia, dan mendudukkan kita bersama-sama dengan Dia di sorga dalam Kristus Yesus."

Efesus 2:7 — “...supaya pada zaman yang akan datang Ia memperlihatkan kekayaan kasih karunia-Nya yang melimpah-limpah dalam kemurahan-Nya terhadap kita dalam Kristus Yesus.”

Efesus 2:13 - "Tetapi sekarang dalam Kristus Yesus kamu yang dahulu jauh telah didekatkan oleh darah Kristus."

Efesus 3:6 — “...bahawa orang-orang bukan Yahudi adalah sesama ahli waris dan sesama anggota tubuh, dan turut mengambil bagian dalam janji dalam Kristus Yesus oleh Injil.”

Efesus 3:12 — “...di dalam Dia kita beroleh keberanian dan jalan masuk yang penuh keyakinan oleh iman kepada-Nya.”

Filipi 3:9 - “...dan boleh didapati di dalam Dia, bukan kebenaranku sendiri yang berasal dari hukum Taurat, melainkan kebenaran oleh iman dalam Kristus, kebenaran yang datang dari Allah berdasarkan iman.”

Kolose 2:10 - “...dan di dalam Dia kamu telah disempurnakan, dan Dialah Kepala dari segala pemerintahan dan kekuasaan.”

1 Tesalonika 4:16 — “...Sebab Tuhan sendiri akan turun dari syurga dengan sorak-sorai, dengan suara penghulu malaikat, dan dengan sangkakala Tuhan; dan orang mati dalam Kristus akan bangkit dahulu.”

2 Timotius 1:1 - "Paulus, rasul Yesus Kristus oleh kehendak Allah, sesuai dengan janji hidup dalam Kristus Yesus."

2 Timotius 1:9 - “Dia yang telah menyelamatkan kita dan memanggil kita dengan panggilan kudus, bukan berdasarkan perbuatan kita, tetapi menurut maksud dan kasih karunia-Nya sendiri, yang telah dikaruniakan kepada kita dalam Kristus Yesus dari segala kekekalan.”

2 Timotius 2:10 — “Itulah sebabnya aku menanggung segala sesuatu demi mereka yang terpilih, supaya mereka juga memperoleh keselamatan yang ada dalam Kristus Yesus dan bersama-sama dengan itu kemuliaan yang kekal.”

1 Yohanes 3:5 — “Dan kamu tahu, bahwa Ia telah menampakkan diri untuk menghapuskan dosa; dan pada-Nya tidak ada dosa.”

1 Yohanes 5:11 - “Inilah kesaksian: Allah telah mengaruniakan hidup yang kekal kepada kita dan hidup itu ada di dalam Anak-Nya.”

Roma 6:3-6— *“Atau tidak tahukah kamu bahawa kita semua yang telah dibaptiskan ke dalam Kristus Yesus telah dibaptis dalam kematian-Nya? Sebab itu kita telah dikuburkan bersama-sama dengan Dia melalui baptisan dalam kematian, supaya sama seperti Kristus telah dibangkitkan dari antara orang mati oleh kemuliaan Bapa, demikian juga kita dapat berjalan dalam hidup yang baru.*

Ungkapan “dalam Kristus” sangat penting! Apabila kita masuk ke dalam Kristus, kita kemudiannya ditemui “dalam Kristus” dan “dalam Kristus” semua berkat rohani diberikan kepada kita (Efesus 1:3, “Terpujilah Allah dan Bapa Tuhan kita Yesus Kristus, yang dalam Kristus telah mengaruniakan kepada kita setiap berkat rohani di sorga.”)

Galatia 3:26, 27— *“Kerana kamu semua adalah anak-anak Allah melalui iman dalam Kristus Yesus. Sebab kamu semua yang telah dibaptis dalam Kristus telah mengenakan Kristus.”*

Tetapi mengapa pembaptisan (jamak)? Berapa banyak pembaptisan yang ada? **Hanya ada satu.**

Efesus 4:4-6 — “Ada satu tubuh dan satu Roh, sama seperti kamu telah dipanggil dalam satu pengharapan dalam panggilanmu; satu Tuhan, satu iman, satu pembaptisan; satu Allah dan Bapa dari semua, yang di atas semua, dan melalui semua, dan di dalam kamu semua.”

Soalan diajukan: "Jika hanya ada satu pembaptisan, mengapa penulis Ibrani merujuk kepada "pembaptisan?"

Terdapat beberapa pembaptisan yang disebut dalam Alkitab, tetapi dengan menolak pembaptisan yang hanya bersifat simbolik dan yang bersifat sementara, hanya ada satu pembaptisan yang diamalkan yang kekal pada hari ini yang meletakkan satu pembaptisan ke dalam Kristus. Ia adalah pencelupan dalam air dalam nama Yesus Kristus untuk pengampunan dosa mereka yang datang kepada Yesus, bertaubat dari dosa mereka dan percaya kepada kematian-Nya (korban darah) di kayu salib untuk menghapuskan dosa mereka.

1. Pembaptisan Yohanes

Markus 1:4 — “Yohanes Pembaptis muncul di padang gurun memberitakan pembaptisan pertobatan untuk pengampunan dosa.”

Kisah 18:25 — “Orang ini (Apolos) telah diajar tentang jalan Tuhan; dan dengan semangat yang berkobar-kobar, ia berkata-kata dan mengajar dengan tepat hal-hal tentang Yesus, hanya dengan baptisan Yohanes.”

Kisah Para Rasul 19:4 — “Lalu Paulus berkata, ‘Yohanes membaptis dengan baptisan pertobatan, menyuruh orang banyak supaya percaya kepada Dia yang akan datang kemudian dari dia, yaitu Yesus.’”

Pembaptisan Yohanes adalah sementara dan tidak lagi diamalkan selepas Kristus menyerahkan nyawanya di kayu salib.

2. Pembaptisan dalam Api

Matius 3:7-12 — “Tetapi ketika Ia melihat banyak orang Farisi dan orang Saduki datang untuk dibaptis, ia berkata kepada mereka: Hai kamu keturunan ular beludak, siapakah yang memperingatkan kamu supaya lari dari murka yang akan datang? Oleh itu berbuahlah selaras dengan pertobatan; dan janganlah kamu menyangka bahawa kamu boleh

berkata kepada dirimu sendiri, 'Kami mempunyai Abraham sebagai bapa kami'; kerana Aku berkata kepadamu bahawa Allah sanggup membangkitkan anak-anak bagi Abraham daripada batu-batu ini. Dan kapak sudah diletakkan di akar pokok; Oleh itu setiap pokok yang tidak menghasilkan buah yang baik akan ditebang dan dibuang ke dalam api. Adapun aku, aku membaptis kamu dengan air untuk pertobatan, tetapi Dia yang datang selepasku lebih berkuasa daripada aku, dan aku tidak layak menanggalkan kasut-Nya; Dia akan membaptis kamu dengan Roh Kudus dan api. Dan garpu penampi-Nya ada di tangan-Nya, dan Dia akan membersihkan tempat pengirikan-Nya dengan sempurna; Ia akan mengumpulkan gandum-Nya ke dalam lumbung, tetapi sekam itu akan dibakar-Nya dengan api yang tidak dapat padam."

Pembaptisan dalam api adalah simbolik penghakiman Tuhan ke atas orang yang tidak bertaubat.

3. Pembaptisan ke dalam Musa

1 Korintus 10:1-2 — "Sebab aku mau, saudara-saudara, supaya kamu tidak mengetahui, bahwa nenek moyang kita semuanya ada di bawah awan dan semua orang telah melalui laut; dan semua orang dibaptiskan ke dalam Musa dalam awan dan di dalam laut."

Apabila Israel meninggalkan Mesir, menyeberangi Laut Merah, mereka diliputi oleh air - awan di atas mereka dan Laut Merah di sekeliling mereka. Ini adalah penggunaan simbolik perkataan "pembaptisan" dalam beberapa butiran, bukan sahaja mereka dikelilingi oleh air (walaupun melalui tanah kering). Ia sememangnya jenis nubuatan pengalaman kami. Sebagaimana mereka telah dibebaskan daripada perhambaan mereka dan memasuki hubungan dengan Musa sebagai pemimpin mereka, demikian juga kita, dalam pembaptisan, dibebaskan daripada perhambaan dosa dan memasuki hubungan dengan Yesus sebagai Tuhan kita.

4. Pembaptisan Penderitaan

Matius 20:20-23 - "Maka datanglah ibu anak-anak Zebedeus kepada-Nya bersama-sama dengan anak-anaknya, sambil sujud dan memohon kepada-Nya. Dan dia berkata kepadanya, 'Apakah yang kamu kehendaki?' Dia berkata kepadanya, 'Perintahkan supaya dalam kerajaan-Mu kedua anakku ini boleh duduk, seorang di sebelah kanan-Mu dan seorang di sebelah kiri-Mu.' Tetapi Yesus menjawab dan berkata, 'Kamu tidak tahu apa yang kamu minta. Sanggupkah kamu meminum cawan yang akan Kuminum?' Mereka berkata kepada-Nya, 'Kami dapat.' Dia berkata kepada mereka, 'Cawan-Ku akan kamu minum; Tetapi untuk duduk di sebelah kanan dan di sebelah kiri-Ku, ini bukan hak-Ku untuk diberikan, tetapi untuk mereka yang telah disediakan oleh Bapa-Ku.'"

Matius 26:39 - Yesus berdoa "Bapa-Ku, jika mungkin, biarlah cawan ini lalu dari pada-Ku, tetapi janganlah seperti yang Kukehendaki, melainkan seperti yang Engkau kehendaki." Dalam Yohanes 18:11 "cawan yang diberikan Bapa kepada-Ku, tidakkah Aku meminumnya?"

Markus 10:38-39 Tetapi Yesus berkata kepada mereka, "Kamu tidak tahu apa yang kamu minta. Dapatkah kamu minum cawan yang Aku minum atau dibaptis dengan baptisan yang dengannya Aku dibaptiskan?" Mereka berkata kepada-Nya, "Kami dapat." Dan Yesus berkata kepada mereka, "Cawan yang Aku minum akan kamu minum, dan kamu akan dibaptis dengan baptisan yang dengannya Aku dibaptiskan.

Luke 12:50"Tetapi saya mempunyai pembaptisan yang harus saya jalani, dan betapa sedihnya saya sehingga ia selesai!

"Cawan" dan "baptisan" yang Yesus katakan dalam petikan di atas adalah cara simbolik untuk bercakap tentang perkara-perkara yang mengerikan yang akan dideritanya tidak lama lagi apabila dia mempersembahkan dirinya sebagai korban dosa kita. Ia adalah bahasa simbolik.

5. Pembaptisan dengan (dalam-ASV) Roh Kudus

Dalam Matius 3:11, Yohanes merujuk kepada Yesus: "Dia akan membaptis kamu dengan Roh Kudus."

Dalam Kisah 1:5, Yesus berkata kepada mereka "Sebab Yohanes membaptis dengan air; tetapi kamu akan dibaptis dengan Roh Kudus tidak lama lagi dari sekarang."

Pembaptisan dalam Roh Kudus adalah apa yang Yesus lakukan dengan Roh pada hari Pentakosta.

Yohanes 15:26 - "Tetapi apabila Penolong datang, yang akan Kuutus kepadamu dari Bapa, itulah Roh Kebenaran, yang keluar dari Bapa, Ia akan bersaksi tentang Aku."

Kisah 2:17 Pada hari Pentakosta, Yesus mencurahkan Roh ke atas "semua manusia." "Pada hari-hari terakhir, Tuhan berkata 'Aku akan mencurahkan roh-Ku ke atas semua orang. Anak-anak lelaki dan perempuan kamu akan bernubuat, orang-orang muda kamu akan melihat penglihatan dan orang-orang tua kamu akan bermimpi.'" Pembaptisan dalam Roh Kudus adalah peristiwa sejarah sekali untuk selama-lamanya. Kesannya berterusan tetapi Roh telah dicurahkan ke atas semua manusia.

6. Pembaptisan ke dalam Kristus

Markus 16:16 — "Barangsiapa telah percaya dan telah dibaptis akan diselamatkan; tetapi orang yang kafir akan dihukum."

Galatia 3:27 - "Karena kamu semua, yang telah dibaptis dalam Kristus, telah mengenakan Kristus."

Roma 6:3 - "Atau tidak tahukah kamu, bahwa kita semua yang telah dibaptis dalam Kristus Yesus, telah dibaptis dalam kematian-Nya?"

Kesimpulan:

Dalam Efesus, Paulus membincangkan banyak faedah menjadi "Dalam Kristus", tetapi khususnya manfaat penebusan melalui darah-Nya. Kemudian dalam bab empat, dia menyatakan "ada satu Tuhan, satu iman dan satu baptisan." Jadi antara enam pembaptisan yang disebutkan di atas, yang manakah dia panggil "satu pembaptisan"? Ia adalah satu pembaptisan sebenar yang diamalkan sehingga hari ini, sering dipanggil pembaptisan Kristian, iaitu rendaman dalam air dalam nama Yesus untuk pengampunan dosa. Dialah yang meletakkan orang percaya, percaya dan taat ke dalam satu tubuh-Nya, sama ada mereka Yahudi atau bukan Yahudi. Ia adalah pembaptisan ke dalam Kristus.

Adapun yang lain:

Pembaptisan Yohanes adalah sejarah, dan sementara dan berakhir dengan kematian, pengebumian dan kebangkitan Yesus.

Pembaptisan api adalah ungkapan kiasan yang digunakan untuk menggambarkan hukuman Tuhan.

Pembaptisan Musa adalah simbolik berlalunya Israel melalui air dan jenis pengalaman nubuatan gereja Tuhan.

Pembaptisan penderitaan adalah ungkapan kiasan yang digunakan untuk menggambarkan penderitaan dan penganiayaan Yesus dan para rasulnya.

Pembaptisan dengan Roh Kudus adalah pencurahan Roh sekali-sekali-untuk-semua yang bersejarah ke atas semua manusia pada Hari Pentakosta.

Terdapat banyak doktrin palsu tentang pembaptisan dalam dunia Keagamaan. Sebagai contoh:

1. "Pembaptisan boleh bermakna taburan dan bukannya rendaman".
2. "Orang yang tidak percaya kepada Yesus boleh dibaptiskan" (bayi, sebagai contoh.)
3. "Anda tidak perlu dibaptiskan untuk diselamatkan."

Amalan atau bahasa berikut mungkin mencerminkan beberapa salah faham biasa tentang pembaptisan.

Ada yang menganggap pembaptisan sebagai beberapa perintah sewenang-wenang yang dipilih Tuhan untuk menguji ketaatan kita. Adakah Tuhan akan memberitahu orang ramai untuk mempercayai Injil dan kemudian melangkau 3 batu dalam kolam untuk diselamatkan? Tidak! Melompat batu tiada kaitan dengan salib Kristus.

Sesetengah orang menjadualkan pembaptisan. Tetapi mengapa tidak bertanya kepada mereka "Bilakah anda ingin menjadualkan keselamatan anda?"

Sesetengah orang membaptis mereka yang tidak bertaubat, telah bertobat, mengambil Yesus sebagai Tuhan seolah-olah tindakan fizikal perendaman atau pembaptisan melakukan penyelamatan.

Ada yang bercakap seperti mereka dibaptiskan "di gereja _____". Satu pembaptisan adalah "ke dalam Kristus," bukan ke dalam beberapa gereja atau organisasi. Benar, apabila kita dibaptiskan (secara alkitabiah) Tuhan menambahkan kita ke dalam tubuh Kristus yang merupakan gereja-Nya tetapi dalam pembaptisan, kita "dikuburkan bersama Kristus melalui pembaptisan ke dalam kematian-Nya" (lihat Roma 6).

Ada yang mengajar doktrin pengecualian kepada pembaptisan alkitabiah. Mereka menyimpulkan (betul, saya fikir) bahawa kanak-kanak, iaitu bayi, adalah pengecualian kepada Markus 16:16 "Dia yang percaya dan dibaptis akan diselamatkan" Persoalannya, walaupun, "Adakah Tuhan akan membuat pengecualian bagi orang yang tidak tahu lebih baik atau siapa yang secara fizikal tidak dapat dibaptiskan?" Saya mempunyai pendapat saya tentang perkara ini tetapi Kitab Suci diam tentang pengecualian dan kita mungkin lebih bijak untuk mengajar apa yang Kitab Suci katakan dan menyerahkan pengecualian kepada Tuhan kita yang Adil dan Pengasih. Dia pasti akan melakukan apa yang betul dengan setiap jiwa.

Soalan

1. Manakah antara pernyataan berikut mengenai pembaptisan (rendam) berdasarkan kepercayaan dan kepatuhan adalah benar?
 - a. Pembaptisan Menyelamatkan tetapi bukan sahaja
 - b. Pembaptisan adalah untuk pengampunan dosa
 - c. Pembaptisan membasuh dosa
 - d. Pembaptisan adalah permohonan kepada Tuhan untuk pembersihan
 - e. Pembaptisan meletakkan orang yang diselamatkan ke dalam gereja Kristus
 - f. Dalam pembaptisan seseorang itu memakai Kristus
 - g. Seseorang dikebumikan ke dalam kematian Kristus dalam pembaptisan
 - h. Seseorang menerima Roh Kudus sebagai hasil pembaptisan
 - i. Semua di atas

2. Pembaptisan Yohanes adalah
 - a. Untuk pengampunan dosa
 - b. Bertaubat untuk pengampunan dosa

3. Untuk menjadi seorang Kristian mesti dibaptiskan dengan api.
T. F.

4. Pembaptisan Musa adalah untuk pengampunan dosa Bani Israil.
T. F.

5. Pembaptisan / dengan / dalam Roh Kudus berlaku
 - a. apabila Yesus dibaptiskan oleh Yohanes
 - b. pada Pentakosta apabila Yesus mencurahkan Roh-Nya ke atas semua lelaki

6. Seseorang sudah menjadi seorang Kristian sebelum pembaptisan oleh itu pembaptisan bukan untuk menghapuskan dosa atau untuk dimasukkan ke dalam Tubuh Kristus tetapi untuk meletakkan dia ke dalam organisasi gereja.

T. ____ F. ____

4. MELEPANG TANGAN

Dalam Kitab Suci, kita membaca bahawa orang meletakkan tangan:

A. Untuk Memberkati Kanak-Kanak

Matius 19:15 "Lalu Ia meletakkan tangan-Nya atas mereka dan pergi dari situ."

Markus 10:16 "Dan Dia menggendong mereka, meletakkan tangan [Nya] ke atas mereka, dan memberkati mereka."

B. Untuk Menyembuh

Markus 5:23 "dan memohon kepada-Nya dengan sungguh-sungguh, katanya, 'Anak perempuanku hampir mati. Datanglah dan letakkan tanganmu ke atasnya, supaya dia sembuh, dan dia akan hidup.'"

Markus 6:5 "Sekarang Ia tidak dapat melakukan mujizat pun di sana, kecuali dengan meletakkan tangan-Nya atas beberapa orang sakit dan menyembuhkan [mereka]."

Markus 16:18 "mereka akan mengambil ular; dan jika mereka minum sesuatu yang mematikan, itu sama sekali tidak akan mencederakan mereka; mereka akan meletakkan tangan atas orang sakit, dan mereka akan sembuh."

Lukas 4:40 "Apabila matahari terbenam, semua orang yang mempunyai seorang yang sakit dengan pelbagai penyakit membawa mereka kepada-Nya; dan Ia meletakkan tangan-Nya atas mereka masing-masing dan menyembuhkan mereka."

Lukas 13:13 "Dan Ia meletakkan tangan-Nya atas perempuan itu, dan seketika itu juga ia menjadi lurus dan memuliakan Allah."

Kisah 28:8 "Kebetulan ayah Publius terbaring sakit demam dan disentri. Paulus masuk ke dalam dia dan berdoa, lalu meletakkan tangannya ke atas dia dan menyembuhkan dia."

Karunia penyembuhan adalah sementara. Ini tidak bermakna Tuhan tidak mengabulkan doa atau Tuhan tidak menyembuhkan. Hanya orang-orang tertentu tidak mempunyai karunia ini seperti Yesus, rasul-rasulnya dan orang-orang tertentu yang lain.

Para rasul dan yang lain mempunyai karunia ini. Terdapat perbezaan antara berdoa untuk orang sakit dan meminta Tuhan menyembuhkan mereka dan menerima kuasa ajaib untuk menyentuh seseorang dan serta-merta, secara ajaib sembuh dari penyakit mereka, termasuk buta, lumpuh, pekak atau kematian. Saya tahu sesetengah orang mendakwa mempunyai hadiah ini tetapi jika saya mempunyai hadiah itu, saya akan pergi ke Hospital Kanak-kanak Vanderbilt dan menghantar setiap pesakit kanser kepala botak kecil itu pulang ke rumah dengan sihat. Mereka yang mengaku mempunyai hadiah itu tidak melakukannya. Kenapa tidak? Kerana mereka tidak boleh! Mengapa mereka tidak cuba melakukannya? Kerana mereka tahu itu tidak boleh melakukannya. Jika saya mempunyai karunia penyembuhan, Mike Bratcher tidak akan pulang ke rumah hari ini dengan kerusi roda. Dia akan melompat, melompat dan melompat pulang!

C. Untuk Menganugerahkan Atau Menyampaikan Hadiah Ajaib Roh Kudus

Kisah 19:6 "Dan setelah Paulus menumpangkan tangan ke atas mereka, turunlah Roh Kudus ke atas mereka, dan mereka berkata-kata dalam bahasa roh dan bernubuat."

Roma 1:11 "Sebab aku rindu melihat kamu, supaya aku dapat memberikan kepadamu suatu karunia rohani, supaya kamu menjadi teguh."

Kisah Para Rasul 8:5-19 Lalu Filipus pergi ke kota Samaria dan memberitakan Kristus kepada mereka. Dan orang ramai dengan sebulat suara mengindahkan perkara yang dikatakan oleh Filipus, mendengar dan melihat mukjizat yang dilakukannya. Sebab roh-roh jahat keluar dari banyak orang yang kerasukan sambil berseru dengan suara nyaring; dan banyak orang lumpuh dan lumpuh disembuhkan. Dan terdapat kegembiraan yang besar di kota itu. Tetapi ada seorang yang bernama Simon, yang dahulunya melakukan sihir di kota itu dan membuat orang Samaria tercengang, mengatakan bahwa dia seorang yang besar, yang kepadanya mereka semua memperhatikannya, dari yang kecil hingga yang besar, katanya: "Orang ini kuasa Allah yang besar." Dan mereka mengindahkan dia kerana dia telah memukau mereka dengan sihirnya untuk masa yang lama. Tetapi apabila mereka percaya kepada Filipus ketika dia memberitakan perkara-perkara tentang Kerajaan Allah dan nama Yesus Kristus, kedua-dua lelaki dan wanita telah dibaptiskan. Kemudian Simon sendiri pun percaya; dan apabila dia dibaptiskan dia terus bersama Filipus, dan kagum, melihat mukjizat dan tanda-tanda yang telah dilakukan. Ketika rasul-rasul di Yerusalem mendengar, bahwa Samaria telah menerima firman Allah, mereka mengutus Petrus dan Yohanes kepada mereka, yang, setelah mereka turun, berdoa untuk mereka, supaya mereka menerima Roh Kudus. Kerana Dia belum jatuh ke atas seorang pun dari mereka. Mereka hanya dibaptis dalam nama Tuhan Yesus. Kemudian mereka meletakkan tangan ke atas mereka, dan mereka menerima Roh Kudus. Dan apabila Simon melihat bahawa melalui penumpangan tangan rasul-rasul telah diberikan Roh Kudus, dia menawarkan wang kepada mereka, katanya: "Beri aku juga kuasa ini, supaya setiap orang yang aku letakkan tangan ke atasnya boleh menerima Roh Kudus." Kemudian Simon sendiri pun percaya; dan apabila dia dibaptiskan dia terus bersama Filipus, dan kagum, melihat mukjizat dan tanda-tanda yang telah dilakukan. Ketika rasul-rasul di Yerusalem mendengar, bahwa Samaria telah menerima firman Allah, mereka mengutus Petrus dan Yohanes kepada mereka, yang, setelah mereka turun, berdoa untuk mereka, supaya mereka menerima Roh Kudus. Kerana Dia belum jatuh ke atas seorang pun dari mereka. Mereka hanya dibaptis dalam nama Tuhan Yesus. Kemudian mereka meletakkan tangan ke atas mereka, dan mereka menerima Roh Kudus. Dan apabila Simon melihat bahawa melalui penumpangan tangan rasul-rasul telah diberikan Roh Kudus, dia menawarkan wang kepada mereka, katanya: "Beri aku juga kuasa ini, supaya setiap orang yang aku letakkan tangan ke atasnya boleh menerima Roh Kudus." Ketika rasul-rasul di Yerusalem mendengar, bahwa Samaria telah menerima firman Allah, mereka mengutus Petrus dan Yohanes kepada mereka, yang, setelah mereka turun, berdoa untuk mereka, supaya mereka menerima Roh Kudus. Kerana Dia belum jatuh ke atas seorang pun dari mereka. Mereka hanya dibaptis dalam nama Tuhan Yesus. Kemudian mereka meletakkan tangan ke atas mereka, dan mereka menerima Roh Kudus. Dan apabila Simon melihat bahawa melalui penumpangan tangan rasul-rasul telah diberikan Roh Kudus, dia menawarkan wang kepada mereka, katanya: "Beri aku juga kuasa ini, supaya setiap orang yang aku letakkan tangan ke atasnya boleh menerima Roh Kudus." Mereka hanya dibaptis dalam nama Tuhan Yesus. Kemudian mereka meletakkan tangan ke atas mereka, dan mereka menerima Roh Kudus. Dan apabila Simon melihat bahawa melalui penumpangan tangan rasul-rasul telah diberikan Roh Kudus, dia menawarkan wang kepada mereka, katanya: "Beri aku juga kuasa ini, supaya setiap orang yang aku letakkan tangan ke atasnya boleh menerima Roh

Kudus." Mereka hanya dibaptis dalam nama Tuhan Yesus. Kemudian mereka meletakkan tangan ke atas mereka, dan mereka menerima Roh Kudus. Dan apabila Simon melihat bahawa melalui penumpangan tangan rasul-rasul telah diberikan Roh Kudus, dia menawarkan wang kepada mereka, katanya: "Beri aku juga kuasa ini, supaya setiap orang yang aku letakkan tangan ke atasnya boleh menerima Roh Kudus."

Jelas sekali, karunia-karunia Roh yang ajaib yang dimiliki Phillip dan bukan kediaman yang disampaikan. Simon melihat mukjizat dan tanda. Simon melihat bahawa melalui penumpangan tangan para rasul telah diberikan Roh Kudus.

Kisah 19:6 *"Dan apabila Paulus menumpangkan tangan ke atas mereka, turunlah Roh Kudus ke atas mereka, dan mereka berkata-kata dalam bahasa roh dan bernubuat."*

D. Untuk Ditahbiskan (menetapkan atau diasingkan) Untuk Sebuah Kementeriaan.

Ini ada kaitan dengan organisasi gereja.

Kisah Para Rasul 6:3 "Karena itu, saudara-saudara, carilah tujuh orang di antara kamu yang bereputasi baik, penuh dengan Roh Kudus dan hikmat, yang dapat kami angkat untuk urusan ini."

Kisah 6:6 "yang mereka menghadapkan kepada rasul-rasul; dan setelah mereka berdoa, mereka meletakkan tangan ke atas mereka."

Akta 13:2 *"Pisahkan bagi-Ku Barnabas dan Saulus untuk pekerjaan yang untuknya Aku telah memanggil mereka. Kemudian, setelah berpuasa dan berdoa serta meletakkan tangan ke atas mereka, mereka menyuruh mereka pergi."*

1 Timotius 4:14 *"Jangan abaikan karunia yang ada padamu, yang diberikan kepadamu melalui nubuat, dengan penumpangan tangan para imam."*

1 Timotius 5:22 *"Janganlah kamu tergesa-gesa meletakkan tangan atas seseorang, dan janganlah kamu turut serta dalam dosa orang lain."*

2 Timotius 1:6 *"Ingatlah untuk membangkitkan karunia Tuhan, yang ada dalam dirimu melalui penumpangan tangan-Ku."*

BEBERAPA PEMERHATIAN:

1. Yesus, ketua badan, mengatur umat-Nya, lelaki dan wanita Kristian, gereja, supaya kita boleh berfungsi dengan baik. Dia mengatur badan dengan memberikan hadiah (mendapatkan kementeriaan atau fungsi) kepada setiap ahli.
2. Sebuah gereja yang dianjurkan oleh Kristus melalui Roh menurut karunia rohani adalah lebih daripada penatua, diakon dan pengkhotbah. Setiap dan setiap ahli hendaklah menjadi bahagian yang berfungsi dalam organisma hidup.
3. Seluruh gereja, melalui Kristus, menyebabkan dirinya bertumbuh dalam iman dan kasih dengan penglibatan setiap anggotanya.
4. Kita semua tidak melakukan perkara yang sama dalam kerja Tubuh Kristus yang masih hidup seperti sedia ada tetapi kita semua mempunyai sesuatu untuk dilakukan.
5. Dalam gereja kita adalah sebahagian daripada satu sama lain. Kita semua harus melakukan bahagian yang diberikan Tuhan untuk membina tubuh Kristus. Ini bermakna 100% daripada kita. Tiada siapa yang dikecualikan. Tidak kira umur anda, jantina, tahap kematangan, pengetahuan, pendidikan, bakat - Tuhan mahu kita semua terlibat secara aktif dalam kerja gereja - setiap seorang daripada kita.
6. Matius 25:14-30 (perumpamaan tentang wang). Perumpamaan ini bercakap tentang tanggungjawab individu setiap orang, bebas daripada tindakan orang lain. Setiap orang akan dinilai dengan perbuatannya sendiri. Walau bagaimanapun, dalam gereja, tubuh Kristus, apabila satu anggota tidak melakukan bahagiannya, ia bukan sahaja membahayakan dirinya tetapi seluruh tubuh. Jika mata tidak melihat, maka gelaplah seluruh tubuh. Jika kaki tidak berjalan, seluruh badan akan berhenti berjalan. Walaupun anda menerima hanya satu kementeriaan, anda masih mesti

melakukannya. Setiap anggota, menerima satu, dua atau lima, hendaklah menggunakan apa yang telah diterimanya untuk kebaikan tubuh.

7. Kita tidak boleh membenarkan kewujudan sistem di mana seseorang itu menjaga semua. Jika tangan tidak bekerja tetapi harapkan mata bekerja... jika kaki tidak berjalan tetapi harapkan mata berjalan... jika telinga tidak mendengar tetapi harapkan mata mendengar... jika mulut tidak mendengar. makan tapi harap mata nak makan... kalau hidung tak berbau tapi harapkan mata berbau. Ini akan menjadi raksasa!

8. Ada kalanya, kita seolah-olah menyerupai sistem sacerdotal Katolik atau sistem pastoral Protestantisme. Beberapa orang menguruskan semua kerja gereja. Kita perlu membenarkan Kristus bekerja dan mendedahkan fungsi individu kita. Sebagai tubuh Kristus, tidak ada kekurangan kerja untuk dilakukan. Setiap orang Kristian adalah seorang paderi. Jika Allah meletakkan beban seorang saudara di atas bahu anda dan jika kamu mampu, maka berdoalah dan bangkitlah membantu.

9. Dalam gereja, kadang-kadang, mereka yang mempunyai lima "bakat" memikul beban ahli yang ramai dengan satu "bakat". Itu berat untuk dipikul. Arah gereja bukanlah sesuatu yang hanya bergantung pada kerja sesetengah orang, tetapi lebih kepada persoalan tentang kita mempunyai keupayaan untuk membuat setiap satu dengan satu. "bakat" menggunakan hadiahnya. Masalah besar dalam gereja pada masa kini ialah masalah itu "bakat" ahli menyembunyikan mereka "bakat". Jika semua satu "bakat" ahli menjalankan tugas mereka "bakat", tidak perlu ada ahli yang berbilang bakat. Kami mempunyai motivasi untuk semua ahli untuk melakukan bahagian mereka.

10. Efesus 4:16 menyatakan bahawa "seluruh tubuh, yang disesuaikan dan disatukan untuk membantu semua orang, bertumbuh dan membangun dirinya dalam kasih, menurut ukuran yang dilakukan oleh setiap anggota berdasarkan fungsinya." Ini mengajar 100% penglibatan ahli. Tidak ada ahli yang boleh mengabaikan tugasnya. Kita mesti sentiasa menggalakkan satu sama lain untuk mengambil inisiatif untuk melakukan apa yang mereka fikir Yesus memanggil mereka untuk lakukan dan tidak dihalang oleh organisasi. Organisasi mesti memudahkan dan tidak menghalang perkhidmatan mana-mana Kristian.

11. Orang Kristian berhak untuk memanggil saudara-saudara untuk melayani Kristus mengikut karunia mereka dan untuk menggalakkan satu sama lain untuk meletakkan semua sumber kita pada pelupusan Tuhan. Tetapi adalah tidak betul untuk mewujudkan kompleks rasa bersalah kerana seseorang tidak melakukan sesuatu yang tidak diberikan kepada mereka untuk dilakukan oleh Tuhan.

12. Anda adalah salah satu daripada banyak anggota badan. Apabila anda bekerja, berkhidmat, berdakwah, melawat, mengajar, menasihati, menasihati, dan lain-lain badan bekerja kerana badan hanya berfungsi melalui anggotanya. Anda, sebagai anggota badan, sentiasa menjadi anggota badan, sepanjang masa dan bukan sahaja apabila badan berada dalam mesyuarat. Tanggungjawab gereja adalah jumlah semua tanggungjawab setiap ahli secara individu. Contohnya: Apabila suami menjaga isteri... Apabila isteri menjaga rumah... Apabila ibu bapa membesarkan anak-anak mereka di jalan Tuhan... Apabila hamba berhenti untuk membantu orang yang memerlukan. ... Ketika para penatua menggembalakan kawanan... Apabila para pemimpin menganjurkan pengunduran... Ketika orang beriman berdoa untuk orang yang tersesat dan yang sakit... Ketika para penginjil sedang menginjil... Apabila ahli melawat di hospital... Apabila kaunselor membantu perkahwinan... Apabila penulis menulis buku yang membina..... badan bekerja! Setiap saudara dan saudari mempunyai pelayanan. Kita perlu membantu mereka mengetahui apa itu dan juga untuk melengkapkan mereka untuk prestasi yang baik dalam pelayanan mereka.

Fikirkan semua yang boleh dilakukan oleh gereja ini JIKA SEMUA ORANG MELAKUKAN SESUATU! Ini betul-betul perancangan Allah. "...seluruh tubuh, yang disatukan dan disatukan oleh apa yang disediakan setiap sendi, menurut kerja yang berkesan yang dilakukan setiap anggota, menyebabkan pertumbuhan tubuh untuk membangun dirinya sendiri dalam kasih." (Efesus 4:16).

JIKA SEMUA ORANG MELAKUKAN SESUATU ... maka tiada siapa yang akan bekerja terlalu banyak dan lebih banyak lagi akan dilakukan. Itu perancangan Allah.

Soalan

1. Penumpangan tangan tersedia untuk semua orang Kristian hari ini untuk membolehkan mereka menyembuhkan kanser dan semua jenis penyakit.
T. ____ F. ____
2. Orang Kristian bertanggungjawab secara individu oleh itu bebas daripada tindakan orang lain
T. ____ F. ____
3. Sesetengah orang Kristian lebih mampu daripada yang lain dalam melaksanakan tugas tertentu
T. ____ F. ____
4. Badan Gereja, orang Kristian, telah
 - a. ____ Hanya satu fungsi dan setiap ahli mesti melaksanakan
 - b. ____ Banyak fungsi berbeza yang serupa dengan tubuh manusia yang kesemuanya mesti berfungsi bersama untuk menjadi badan yang sihat.
 - c. ____ pelbagai fungsi yang sebahagiannya lebih penting daripada yang lain, jadi orang Kristian harus berusaha untuk melakukan yang penting.
5. Setiap orang Kristian mempunyai tugas atau fungsi yang Tuhan harapkan mereka lakukan.
T. ____ F. ____

5. KEBANGKITAN MATI

Apakah musim kegemaran anda tahun ini?

“Masa musim bunga adalah masa yang indah dalam setahun. Bagi kebanyakan orang berfikir musim bunga adalah musim yang paling dinanti-nantikan, menarik dan diberkati dalam setahun. Cuaca sejuk, suhu rendah, angin yang memberangsangkan, malah salji dan ais sekali-sekala semuanya berlalu. Kematian pokok, tandus taman, dan rumput yang tidak berwarna lenyap, digantikan dengan hujan yang menyegarkan, suhu yang menggembirakan, dan cahaya matahari yang terang pada bulan Mac, April, dan Mei. Sinaran panas musim panas dan panas yang membebaskan masih belum tiba. Musim bunga adalah masa yang menggembirakan. Musim bunga nampaknya membawa kelahiran semula kepada semua alam semula jadi. Bunganya tiba, bunga bakung kuning dan bunga tulip menunjukkan warnanya, dan pokok-pokok mula mempamerkan warna hijau muda daun baru. Kebun kami mula menunjukkan tanda-tanda kehidupan baru apabila sayur-sayuran bangkit dari tanah. Musim bunga bermaksud kelahiran semula.

Musim bunga membuatkan kita berfikir tentang perkara-perkara rohani: Hari kebangkitan yang akan datang.

Beberapa perkara yang saya tahu dan beberapa perkara yang saya tertanya-tanya mengenai kebangkitan:

A. SIAPA itu mudah?

Semua orang yang telah meninggal dunia

Yohanes 5:28-29

Kisah 24:15

1 Korintus 15:21-22

B. Apa?

Kebangkitan apa yang mati - badan kita

Apa yang akan dibangkitkan ialah apa yang telah mati – tubuh kita

Roma 8:23 “Kita juga yang memiliki buah sulung Roh, bahkan kita sendiri mengeluh di dalam diri kita sendiri, menantikan pengangkatan anak, yaitu penebusan tubuh kita.”

C. Bila?

Ini adalah soalan yang paling mudah. Pada hari terakhir Yohanes 6:39-40, 44, 54

Berapa hari yang akan ada selepas hari terakhir? Tidak satu pun, sekurang-kurangnya merujuk kepada kehidupan di bumi seperti yang kita ketahui.

Ini bercanggah dengan "pra-milenialisme dispensasional" (yang menjejaki akarnya kembali ke tahun 1830-an dan John Nelson Darby).

D. Bagaimana?

Bagaimanakah tubuh kita yang dibangkitkan?

Mereka akan menjadi badan fizikal kita, tetapi dengan gemilang berubah dan berbeza! - 1 Korintus 15:35-55

Badan fizikal kita...

1) *Ditabur dalam kebobrokan, akan dibangkitkan dalam kebobrokan!*— v42

2) *Ditabur dalam kehinaan, akan dibangkitkan dalam kemuliaan!* —v43a

3) *Ditabur dalam kelemahan, akan dibangkitkan dalam kuasa!*— v43b

4) *Ditabur sebagai tubuh semula jadi, akan dibangkitkan sebagai badan rohani!*lwn 44-49

Malah mereka yang masih hidup pada kedatangan Kristus akan mengalami "perubahan" ini, di mana yang boleh rosak dan fana akan "mengenakan" ketidakbinasaan dan keabadian - 1 Korintus 15:50-55.

E. kenapa?

Untuk bertahan dalam kematian biologi - dalam keadaan tanpa badan - bukanlah keadaan terakhir kita. Keadaan terakhir kita ialah keabadian (ketidakmatian) yang berlaku apabila Yesus kembali.

Walaupun kita tahu bahawa selepas kematian seorang Kristian duduk secara literal di kaki Yesus, dia akan tetap menjadi makhluk tanpa tubuh dan selagi dia tidak berbadan. Kematian tetap menjadi kenyataan baginya. Hanya apabila Yesus kembali dan melenyapkan kematian sepenuhnya barulah orang itu ditebus sepenuhnya. Iman Kristian menawarkan lebih daripada "kehidupan selepas kematian" (banyak agama bercakap tentang itu); ia menawarkan penebusan penuh manusia dan itu termasuk pemulihan badan, jiwa dan roh (1 Tesalonika 5:23). "Semoga seluruh roh, jiwa, dan tubuhmu terpelihara tanpa cela pada kedatangan Tuhan kita Yesus Kristus."

Kita tidak boleh berfikir bahawa kehidupan selepas kematian adalah keadaan "akhir" - tidak! Manusia adalah makhluk berwujud, mereka mengalami pengalaman kematian dan pada kebangkitan mereka kembali kepada kewujudan yang diwujudkan.

Tuhan tidak pernah menghendaki anak-anaknya kekal sebagai makhluk tanpa tubuh! Itu bermakna kematian memerintah! Kemusnahan kematian adalah kebangkitan yang mulia. 1 Korintus 6:13-14 "Tubuh adalah untuk Tuhan dan Tuhan untuk tubuh. "Allah membangkitkan Tuhan dan juga akan membangkitkan kita dengan kuasa-Nya." Tuhan tidak berniat untuk membuang badan; seluruh orang itu harus ditebus sepenuhnya daripada kutukan. Mereka yang dipeluk dalam pekerjaan penebusan Kristus ditakdirkan untuk kebangkitan yang mulia.

RESPON KITA YANG BENAR terhadap doktrin kebangkitan:

a. Kami bersungguh-sungguh ingin memakai tubuh syurga kami.

2Korintus5:1-5 "*Sebab kita tahu, bahwa jika rumah kita yang di dunia ini, yaitu kemah ini, dirobohkan, maka kita mempunyai suatu bangunan [tubuh] dari Allah, sebuah rumah yang bukan buatan tangan, yang kekal di sorga. Sebab dalam hal ini kami mengeluh, bersungguh-sungguh ingin memakai tempat kediaman kami yang dari sorga.*"

b. Oleh itu, kita harus menjadikan matlamat kita untuk mendapat keredhaan Allah.

2Korintus5:6-11 "*Jadi kami sentiasa yakin, mengetahui bahawa semasa kami di rumah dalam tubuh kami, kami tidak hadir dari Tuhan. Kerana kami berjalan dengan iman, bukan dengan penglihatan. Kami yakin, ya, lebih suka tidak hadir dari tubuh dan hadir bersama Tuhan. Oleh itu kita menjadikan tujuan kita, sama ada hadir atau tidak, untuk diredhai-Nya. Sebab kita semua harus menghadap takhta penghakiman Kristus, supaya setiap orang menerima apa yang dilakukan dalam tubuh, sesuai dengan perbuatannya, baik yang baik maupun yang jahat.*"

c. Kami tidak sabar-sabar menunggu dengan ketabahan untuk penebusan tubuh kami, walaupun kami tidak dapat melihatnya sekarang.

Roma 8:23-25“... bahkan kita sendiri merintih dalam diri kita sendiri, tidak sabar menunggu pengangkatan, penebusan tubuh kita. Kerana kita telah diselamatkan dalam pengharapan ini, tetapi pengharapan yang kelihatan bukanlah pengharapan; kerana mengapa seseorang masih mengharapkan apa yang dilihatnya? Tetapi jika kita mengharapkan apa yang tidak kita lihat, kita menantikannya dengan tekun.”

d. Kami akan menyucikan diri

1 Yohanes 3:2-3 “Saudara-saudaraku yang kekasih, sekarang kita adalah anak-anak Allah; dan belum dinyatakan apa kita kelak, tetapi kita tahu bahawa apabila Dia dinyatakan, kita akan menjadi seperti Dia, kerana kita akan melihat Dia dalam keadaan Dia. Dan setiap orang yang menaruh pengharapan ini kepada-Nya, menyucikan dirinya, sama seperti Dia murni.”

Adakah anda mempunyai harapan ini?

Adakah anda dipenuhi dengan keinginan untuk menyucikan diri anda?

Soalan

1. Siapakah mereka yang Tuhan akan bangkitkan?
 - a. ___ Orang yang soleh dari segala zaman
 - b. ___ Kristian
 - c. ___ Semua manusia dari awal zaman hingga akhir zaman
2. Apakah yang akan Tuhan bangkitkan?
 - a. ___ Jiwa manusia
 - b. ___ Badan duniawi manusia
 - c. ___ Semua haiwan yang mempunyai nafas kehidupan
3. Alkitab mengenal pasti tarikh apabila kebangkitan dan kedatangan Kristus yang kedua akan berlaku.
T. ___ F. ___
4. Tubuh duniawi sama ada hidup atau mati akan diubah, diubah, menjadi badan yang kekal atau tidak dapat dihancurkan bergantung kepada sama ada mereka telah dijadikan benar oleh darah Kristus atau memberontak dan jahat.
T. ___ F. ___
5. Apabila seseorang mati, semuanya akan berakhir sama seperti semua makhluk hidup yang lain kerana tidak ada kebangkitan daripada kematian atau kehidupan selepas kematian.
T. ___ F. ___

6. PENGHAKIMAN KEKAL

Perkara yang biasanya saya tidak suka tentang lagu “There's A Great Day Coming” ialah ayat terakhir.

Ia perlu dinyanyikan dengan penuh dukacita. Kata-kata itu benar tetapi sangat menyedihkan.

Apabila kita memberitakan injil kita mengkhabarkan “Berita Baik” dan penghakiman kekal bukanlah berita baik. Ia adalah berita buruk. Tetapi ia adalah benar.

Saya tidak suka memberitahu orang tentang penghakiman kekal.

Doktor tidak suka memberitahu orang bahawa mereka menghidap kanser terminal yang tidak boleh dibedah.

Guru yang baik tidak suka memberitahu pelajar mereka bahawa mereka gagal dalam ujian.

Majikan tidak suka memberitahu pekerja mereka bahawa kilang ditutup dan mereka akan kehilangan pekerjaan.

Saya tidak seronok menelefon ibu bapa Kevin Harris dari Brazil untuk memberitahu anak mereka meninggal dunia dalam kemalangan lemas.

Kadang-kadang saya berharap tidak ada penghakiman yang kekal. Memikirkannya sangat menyedihkan dan menakutkan. Perasaan saya melihat seseorang dihukum seumur hidup tanpa parol. Sepanjang tahun mengetahui mereka tidak akan mengalami satu pun kegembiraan hidup - kebebasan, keluarga, rekreasi. Contohnya adalah Muslim di penjara di João Pessoa, Brazil - seorang vegetarian, menjadi gila, terpaksa keluar, tidak kira apa pun, keluarga di Paraguay, doktor Bin Laden.

Saya harap tidak akan ada penghakiman tetapi Yesus berkata akan ada, jadi itu menyelesaikannya. Idea siapa pula untuk mencipta undang-undang sejagat yang mengatakan anda akan menuai apa yang anda semai? Ia adalah Tuhan! Adakah saya fikir saya lebih bijak daripada Tuhan? Adakah anda fikir Dia meminta nasihat saya apabila Dia memutuskan penghakiman kekal? Adakah saya seorang yang lebih baik daripada Tuhan kerana saya tidak tahan untuk berfikir tentang seseorang yang dihukum ke Neraka dan Dia berjanji bahawa ia akan berlaku?

Tuhan tidak senang menghukum orang jahat tetapi Dia melakukannya (Yehezkiel 33:7-11).

Akan datang hari yang menyedihkan dan kita akan menyanyikannya dengan kesedihan, sama seperti Tuhan.

KESIMPULAN

a. Penghakiman kekal sebenarnya adalah berita baik, sebahagian daripada Injil.

Apa yang saya katakan (Apabila kita mengkhabarkan injil kita mengkhabarkan "Berita Baik" dan penghakiman kekal bukanlah berita baik. Ia adalah berita buruk tetapi ia benar) perlu dijelaskan.

Roma 2:14-16 "Sebab apabila orang-orang bukan Yahudi yang tidak mempunyai Taurat secara naluriah melakukan perkara-perkara Hukum, mereka ini, yang tidak mempunyai Taurat, adalah hukum bagi mereka sendiri, kerana mereka menunjukkan pekerjaan Taurat yang tertulis di dalam hati mereka, dan hati nurani mereka memberi kesaksian. dan fikiran mereka silih berganti menuduh atau mempertahankan mereka *opada hari ketika, menurut Injilku, Allah akan menghakimi rahasia manusia melalui Kristus Yesus.*"

Apa yang Paulus katakan dengan istilah "menurut Injil saya" ialah pencurian kehakiman murka Tuhan ini adalah sebahagian daripada Injil, dan mana-mana pemberitaan Injil yang menafikan atau menghilangkan aspek penghakiman ini adalah kurang. Ia adalah injil palsu dan sintetik yang mengecilkan Tuhan. Injil seperti itu memisahkan kasih Tuhan daripada kekudusan Tuhan dan mempromosikan kejahatan pelanggaran hukum. Itu bukan mesej popular yang orang mahu dengar pada masa kini.

Penghakiman kekal yang merupakan sebahagian daripada prinsip pertama doktrin Kristus adalah berita baik kerana Yesus, berbeza dengan semua pihak berkuasa manusia, akan "menghakimi dunia dengan kebenaran".

Kisah 17:30 "*Oleh itu, setelah mengabaikan zaman kejahilan, Tuhan kini menyatakan kepada manusia bahawa semua {orang} di mana-mana harus bertaubat, bertaubat. Sebab Ia telah menetapkan suatu hari di mana Ia akan menghakimi dunia dalam kebenaran melalui seorang yang telah ditetapkan-Nya, setelah memberikan bukti kepada semua orang dengan membangkitkan Dia dari antara orang mati.*"

Penghakiman Kristus akan adil.

Nasib kekal umat Tuhan adalah berita baik, ketertiban dan bukan kekacauan, kebenaran dan bukan kedurhakaan, kebenaran, keadilan, kebaikan, kedamaian dan kasih. Itu berita baik. Kemenangan abadi adalah kebaikan atas kejahatan dan kebenaran atas kesesatan.

b. Kita mesti memberitakan Firman

2 Timotius 4:1-4 “Aku berpesan dengan sungguh-sungguh kepadamu di hadapan Allah dan Kristus Yesus, yang akan menghakimi orang yang hidup dan yang mati, dan oleh pernyataan-Nya dan kerajaan-Nya: *prsetiap perkataan; bersedia pada musim {dan} di luar musim; tegorlah, tegorlah, nasihatilah dengan penuh kesabaran dan pengajaran.*”

Matius 12:41-42 “Orang-orang Niniwe akan bangkit bersama-sama generasi ini pada hari penghakiman, dan akan menghukumnya kerana mereka bertobat pada pemberitaan Yunus; dan lihat, di sini ada yang lebih besar daripada Yunus. Ratu Selatan akan bangkit bersama-sama angkatan ini pada hari penghakiman dan akan menghukumnya, kerana ia datang dari ujung bumi untuk mendengar hikmat Salomo; dan lihat, di sini ada yang lebih besar daripada Salomo.”

c. Penghakiman kekal Tuhan adalah kekal -Ibrani 9:27

d. Kita akan dapati apa yang kita cari -Roma 2:6-10

e. Adakah hari penghakiman Tuhan yang besar akan menjadi hari yang menggembirakan atau hari yang menyedihkan?

lanya terpulang pada anda. Yesus sudah melakukan bahagiannya. Bagaimana kita akan bertindak balas?

Tiada seorang pun boleh lari daripada Hakim atau penghakiman. Jangan lari daripadanya atau cuba bersembunyi daripadanya, tetapi bersembunyilah di dalam dia. Carilah kemuliaan, kehormatan, dan keabadian. Carilah perdamaian dengan Tuhan melalui pertobatan dan iman. Hanya ada dua jalan, yang luas dan yang sempit; dan hanya dua takdir, hidup yang kekal dan kematian yang kekal. Sekarang adalah masa yang sesuai. Kita hanya mempunyai satu peluang untuk hidup (Ibrani 9:27).

Apakah yang akan Tuhan katakan kepada anda pada Hari Penghakiman?

Soalan

1. Tuhan menghendaki agar tiada manusia binasa kerana Dia tidak senang menghukum orang jahat tetapi Dia akan menghukum orang jahat pada akhir zaman di bumi.
T. ___ F. ___
2. Pada Kedatangan Kedua Kristus dan penghakiman akan ada:
 - a. ___ Berita baik – kehidupan kekal
 - b. ___ Berita buruk – kematian kekal
 - c. ___ Baik berita baik dan berita buruk
3. Penghakiman Tuhan akan adil kerana Dia adalah kebenaran, pengasih, kudus, keadilan dan kasih
T. ___ F. ___
4. Tindakan yang paling kritikal bagi mereka yang hidup berkenan kepada Kristus ialah melihat bahawa Berita Baik-Nya tentang pengampunan dosa, Injil, diumumkan.
T. ___ F. ___
5. Apakah yang akan Allah katakan kepada anda apabila anda berdiri di hadapan-Nya pada Hari Penghakiman?
 - a. ___ Selamat datang dan masuklah ke dalam kegembiraan hidup yang kekal bersama Kristus dan semua orang benar
 - b. ___ Pergilah dariku dan masuklah ke dalam kematian yang kekal bersama Syaitan dan semua orang jahat yang memberontak.

